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Markku Weckman sekä 19 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen:

”Kaupunginvaltuusto, kaupunginhallitus ja lautakunnat ovat pitäneet valtuustokauden aikana lukuisia 
seminaareja ja kokoustaneet niin koti- kuin ulkomailla. 
 
Valtuustolle tulee antaa selonteko näistä kokous- ja seminaarimatkoista kaupungille aiheutuneista 
kustannuksista. Normaalit Valtuuston kokoukset ja infot pois lukien. 

Samalla tulee selvittää, onko nykyinen seminaarikäytäntö enää tarkoituksenmukainen. 

Koronaepidemian aikana ja sen jälkeen on esimerkiksi yritysmaailmassa siirrytty pääsääntöisesti etä- 
sekä videokokouksiin ja matkustamista erityisesti ulkomaille merkittävästi vähennetty. Etäkokouksia 
järjestettiin ja järjestetään edelleen myös Vantaan kaupungin toimielimissä. Kokemukset ovat olleet 
positiivisia. 

Jatkossa lähtökohtana tuleekin olla kokousten ja seminaarien järjestäminen Vantaalla. Jo 
ilmastollisistakin syistä erityisesti ulkomaille suuntautuvaa matkailua tulee välttää. 

Eri lautakuntien käytännöissä on havaittavissa merkittäviä eroja niin seminaarien määrän kuin 
matkustelunkin osalta.”  

Kaupunginvaltuusto 19.8.2024 § 28 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmistetavaksi. 
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